
Overblik over Danskbridgeforbund- Indtægter 

 

DBfs indtægter blev i et estimat før corona krisen vurderet at se sådan ud i 2020.  Turneringer, 

festival og butik er netto tal. Jeg har valgt dette estimat for at have en normal periode at analysere 

på. 

 

 

 

Med et langvarigt fald i medlemstallet og nu et kraftigt fald er vi nød til at skifte strategi. Man kan 

ikke bare forsætte den nuværende linje. Lagkagen vil blive mindre og mindre, og til sidst vil den 

ikke dække vores udgifter. 

Hvis vi kigger på den nuværende status for de aktiviteter, der i øjeblikket er i DBf, ser det således 

ud. 

Kontingenter. Vi har i mange år haft en jævn faldende tilbagegang i antallet af medlemmer, med 

et stort dyk i år under corona krisen. 95% af medlemmerne er pensionister. Vi har stort set ikke 

medlemmer under 50.Dette gælder også juniorer. Denne alderssammensætning medfører en 

naturlig afgang hvert eneste år. Så det er nødvendigt med ca. 1.200 k-medlemmer hvert eneste år 

hvis vi ikke skal gå tilbage. Så når der er noget ud over den naturlige afgang, der påvirker afgangen, 

så skal vi ud ogs kaffe nye k-medlemmer. Alle opfordres til at bruge deres kreativitet på dette 

område. 

Mesterpoint. I takt med medlems tilbagegangen vil disse indtægter falde. 

Øvrige. Består primært af et medlemstilskud fra Kulturministeriet. Dette falder også ved 

tilbagegang 
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Indtægter generelt. Vores indtægter er meget styret af antallet af medlemmer, kun forlaget har 

en aktivitet, hvor andre tiltag genere økonomi. Måske skal vi overveje andre metoder til at skaffe 

midler. Det kunne være sponsorbidrag, annoncer på hjemmesiden eller events. 

 


